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Zapisnik sa 35. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 06. studeni 2008. godine  

 
 Nazočni članovi Gradskog vijeća:  ANI CAR,  , BOSILJKA DOMIJAN, 
ROBERT  KOŠULJANDIĆ, VINKO LOLIĆ, DINO MANESTAR, EDUARD 
MARKIĆ,  BORIS MATKOVIĆ, LUKA POBOR, EDUARD RIPPL, NIKOLA ŠABAN, 
VIČEVIĆ  MIRJANA, VLAŠIĆ SANDRA, IVICA KULENTIĆ, IVAN PAVLIĆ, , 
RATKO ĐENEŠ, VESELJKO MUTAVGJIĆ, TOMISLAV GELEMANOVIĆ. 
 
  Osim članova Gradskog vijeća, sjednici su nazočni: gradonačelnik - Božidar 
Tomašek,  zamjenik gradonačelnika Branimir Manestar, zamjenik gradonačelnika Ivica 
Malatestinić, članovi Gradskog poglavarstva: Spomenko Antonić, Luka Kujundžić, Adalbert 
Blažičević, Slobodan Gračaković, direktor KTD "Vodovod Žrnovnica" – Igor Uremović, 
direktora GKTD-a "Murvica"Rudolf Smoljan, ravnateljica Ksenija Car-Ilić, Robert Hrelja, 
Maro Car – predsjednik Savjeta mladih,  pročelnik Upravnog odjela za javne potrebe mr. 
Damir Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za financije mr. Snježana Sikirić, stručni 
savjetnik za pravna pitanja Jasminka Citković, pročelnik Upravnog odjela za komunalni 
sustav i zaštitu okoliša – Ivan Petrinović, stručna suradnica za odnose s javnošću Denisse 
Mandekić-Krajišnik, stručni referent za pripremu sjednica - Dubravka Pobor, prestavnici 
medija. Sjednici je nazočan Rober Manestar. 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Eduard Rippl otvorio je  sjednicu Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice i pozdravio nazočne. 
  
Aktualni sat 
 Eduard Markić ispričao se je za svoju diskusiju izrečenu na 34. sjednici Gradskog 
vijeća a u kojoj je naveo kako na svečanoj sjednici povodom Dana grada nisu bila istaknuta 
obilježja – državna zastava i grb, a nakon dobivene fotografije sa sjednice. 
 Markić Eduard postavio je pitanje koliko je koštala izgradnja, rušenje i ponovna 
izgradnja fontane i trga ispred gradske čitaonice i tko je izvođač radova jer na gradilištu nema 
tabele na kojoj bi trebali biti upisani nadzorni organ i investitor. 
          Drugo pitanje Eduarda Markića  je da li crikvenička dvorana ima uporabnu dozvolu te 
traži presliku iste. Na oba pitanja traži pismeni odgovor. 
  Treće pitanje Eduarda Markića vezano je za raspisani natječaj za direktora TZ Dramalj 
navodeći da ima saznanja da je natječaj ponovno poništen. Traži da se utvrdi odgovornost za 
iste radnje. Gradonačelnik je odgovorio da su turističke zajednice vezane za sustav Hrvatske 
TZ a ne lokalne samouprave te da u pošti koja je danas pristigla u Grad Crikvenicu nema 
nikakvih pismena koja bi o tome govorila. Sandra Vlašić predsjednica TZ Dramalj  
odgovorno tvrdi da natječaj nije poništen, raspisan je 19. listopada trajao je do 27. listopada te 
će se izbor izvršiti sutra. 
 Četvrto pitanje postavlja u vezi sa dokumentacijom imovine Grada, a glasi kako se to 
dogodilo da "Jadran" d.d.naplaćuje najam za kućice u uvali Slanoj u Selcu na gradskom 
zemljištu. Gradonačelnik odgovara da se kućice u Selcu nalaze na zemljištu kojeg je vlasnik 
Grad Crikvenica. Naime riječ je o objektima bez valjane građevinske dozvole, a isti objekti i 
nisu čvrsti objekti. Naglašava da će Grad legalnim putem riješiti ovaj problem, a na traženje 
Eduarda Markića da mu se dostavi pisana dokumentacija gradonačelnik odgovara  da vijećnik 
može sam izvršiti uvid u predmetni spis u Gradskoj upravi a da se isti ne može dostaviti jer bi 
isto moglo naštetiti interesima Grada u sudskom postupku. 
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 Robert Košuljandić postavlja dva  pitanja što je sa prostorom u kojem se nalazi ZT 
Crikvenica i kada ističe ugovor o najmu. Drugo se pitanje odnosi na izgradnju vezova na 
pomorskom dobru i smatra da bi se trebalo kontaktirati sa Županijom jer već dugi niz godina 
nije izgrađen niti jedan vez na našem području a plovila je sve više. Gradonačelnik odgovara 
da je istek ugovora za prostor TZ Crikvenica krajem ovog mjeseca te će se i donijeti odluka o 
namjeni istog a za naglasiti je da je taj prostor  interesne asocijacije. 
 Ivica Kulentić  postavio je četiri pitanja. Prvo se odnosi na pitanje već ranije 
postavljeno koje nije u potpunosti odgovoreno a radi se o koncesionarima i 
podkoncesionarima na pomorskom dobru, drugo se pitanje odnosi na preseljenje Gradske 
knijižnice, trećim pitanjem traži odgovor što je sa Vojvođanskim odmaralištem – budućim 
staračkim domom, te je u svezi četvrtog upita predao od skupine građana pismo vezano za 
problematiku ulice Studenac u Crikvenici. ( Na traženje vijećnika izvorna pitanja su u 
privitku Zapisnika). 
 Dino Manestar izražava zahvalnost za saniranje "šikane" na predjelu Hruste koja je 
nepravilno izgrađena i dovođenje ceste u prvobitno stanje, te postavlja dva pitanja. Prvo se 
odnosi na obnavljanje zahtjeva kod Hrvatskih cesta za izgradnju autobusnog stajališta na 
Hrusti u Crikvenici. Drugo se pitanje odnosi na sigurnosnu situaciju u Crikvenici a obzirom 
na nedavne događaje u Zagrebu kada se radi o ubojstvima i pojačanoj kontroli sigurnosti 
građana, te obzirom na prošlo izvješće PP kada je naglašeno da u PP Crikvenica fali kadrova. 
Gradonačelnik odgovara da Gradsko poglavarstvo dobiva i raspravlja mjesečna izvješća o 
sigurnosnoj situaciji na području Grada Crikvenice, te da kako iz izvješća tako i iz 
svakodnevnih kontakata sa načelnikom PP u Crikvenici ima saznanje da je sigurnosna 
situacija u Gradu zadovoljavajuća. Kada se radi o autobusnom stajalištu ponoviti će se zahtjev 
prema Hrvatskim cestama. 
 Mirjana Vičević postavlja pitanje da li se može uvesti naknadna autobusna linija za 
Jadranovo jer za sada postoje dvije linije kojima se učenici i zaposleni ne mogu prevoziti, iz 
razloga što se ne stiže istima na posao odnosno u školu. Također bi trebala biti barem jedna 
autobusna linija u tijeku dana. Predlaže  sufinanciranje iz proračuna jer autobusna karta iz 
Jadranova za Rijeku iznosi 66,00 kuna. Gradonačelnik odgovara da se o narečenom pitanju 
može razgovarati prilikom donašanja Proračuna za 2009. godinu te da će se obaviti razgovor 
kako sa Autotransom tako i sa Autotrolejom. 
 Vinko Lolić je ispred Kluba HDZ postavio tri pitanja. Prvo se pitanje odnosi na 
problematiku Hotela Miramare te na korištenje javne površine oko hotela, odnosno koliko se 
ista naplaćuje i zbog čega je vlasnik drži tako neurednom. Drugo se pitanje odnosi na radove 
na Gradskoj čitaonici odnosno zašto isti nisu započeli iako su proračunom predviđena 
sredstava. Treće se pitanje odnosi na uređenje trga ispred Gradske čitaonice, tko je izradio 
projektnu dokumentaciju, koliko je koštala i koliko košta novo uređenje trga. Na ista pitanja 
traži usmeni i pismeni odgovor. Gradonačelnik odgovara da će se za pitanje koje je već danas 
ponovljeno a radi se o Gradskoj čitaonici dati pisani odgovor kao i za uređenje trga ispred 
Gradske čitaonice. Nadalje je gradonačelnik obrazložio da je u razgovorima sa vlasnikom 
Hotela Miramare zamolio da mu se daju konkretni podaci o nastavku gradnje hotela do 
pripremnih radnji za proračun 2009. godine kako bi se moglo planirati što sa javnom 
površinom u krugu hotela.  
 Veselko Mutavgjić postavlja dva pitanja. Prvo se pitanje odnosi na izvođenje radova 
ceste Banija – Perčin, a drugo na Ulicu Grabrova. Zamjenik gradonačelnika Ivica Malatestinić 
odgovorio je da će se pisanim putem odgovoriti na ova dva pitanja. 
 Ivan Pavlić postavlja dva pitanja. Prvo , kojim traži Izvješće o radu Odbora za zaštitu 
okoliša i prostorno planiranje u ovom mandatu, kao i popis prostorno planske dokumantacije 
koja je donijeta na Gradskom vijeću. Iso pitanje traži da se dostavi pismenim putem. Drugo se 
pitanje odnosi na domove kulture odnosno na Pravilnik koji još mjesnim odborima nije 
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dostavljen. Na isto odgovara zamjenik gradonačelnika Ivica Malatestinić naglašavajući da je 
ovih dana u  otpremi pošte. 
 Tomislav Gelemanović ponovio je pitanje za gradsku čitaonicu. 
 Ratko Đeneš postavio je dva pitanja. Prvo se odnosi na utrošena proračunska sredstva 
za MO istok Crikvenica, odnosno da dogovorena investicija kanalizacijskog sistema 
Zaidarska ulica- Dvorska ulica- Ribarska ulica nije ni započeta. Drugo se pitanje odnosi na 
uvrštenje u Statut proslave Dana male gospe u Gornjem kraju koja se obilježava svake godine 
a građani su na tu temu poslali zahtjev još u lipnju. Smoljan Rudolf, direktor GKTD 
"Murvica" d.o.o. Crikvenica obrazlaže u svezi investicije u MO istok da je za izvođenje 
radova na kanalizacijskom sistemu pilo potrebno ishoditi dvije građevinske dozvole a koje su 
usporavane određenim imovinsko-pravnim problemima sa zemljištem. Bez rješenja tih 
imovinsko-pravnih problema nema rješenja a niti izdavanja građevinskih dozvola pa tako ni 
početka radova. 
 Boris Matković postavlja pitanje što je sa projektnom dokumentacijom kanalizacije u 
Jadranovu. Smoljan Rudolf odgovara da koncepcijsko rješenje postoji međutim da se čeka 
odobrenje za zaduženje od Grada Crikvenice kako bi se dobila sredstva za projektnu 
dokumentaciju. 
 Nakon što je Dubravka Pobor izvršila prozivku i predsjednik utvrdio da sjednici 
nazoči 17 članova Gradskog vijeća, predložio je dnevni red koji je sa 15 glasova prihvaćen. 
      
    D n e v n i   r e d 
  
  1.  Verifikacija Zapisnika sa 34. sjednice  Gradskoga  vijeća Grada Crikvenice, 
 2.  Referat Odbora za izbor i imenovanje 
 3. Prijedlog odluke o zaduživanju 
 4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2008. godinu  

    a) Prijedlog II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2008. godinu – opći 
i posebni dio,  

    b) Prijedlog II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2008. godinu s 
projekcijom za 2009. i 2010.godinu 
               c) Prijedlog II. izmjene i dopune Odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. 
i 2010. godinu 

    d) Prijedlog II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2008. godinu 
       e) Prijedlog  programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2008. 
godinu , 
 5. Informacija o ispravku Odluke o ukidanju statusa javnog dobra Klasa: 944-01/06-
01/102, Ur.br:. 2107/01-01-06-5 od 14. prosinca 2006. godine  
  
TOČKA 1.  Verifikacija Zapisnika sa 34. sjednice  Gradskoga  vijeća Grada 
Crikvenice 
 
 Primjedbe na Zapisnik iznio je Dino Manestar koji traži da se uvede u Zapisnik 
propuštena diskusija a vezana za hotel Miramare. Zapisnik se ispravlja s time što se dodaje : 
 "Dino Manestar postavlja pitanje koliko Grad gubi  što Miramare koristi javnu 
površinu. Gradonačelnik odgovra da Gradsko poglavarstvo nije donijelo odluku o 
oslobađanju plaćanja za korištenje javne površine." 
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 Kako daljnjih primjedbi nije bilo jednoglasno je donijet slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 
 
 Verificira se Zapisnik sa 34. sjednice Gradskog poglavarstva Grada Crikvenice. 
 
TOČKA 2.  Referat Odbora za izbor i imenovanje 
 
 Eduard Markić, potpredsjednik Odbora za izbor i imenovanje pročitao je Referat 
Odbora  na koji članovi Gradskog vijeća nisu imali primjedbi te je glasovanjem donijeto: 
 
 1. Sa 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
 R J E Š E N J E 
 o razrješenju Vladimira Parašćaka, potpredsjednika Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice, i imenovanju Vinka Lolića za potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 (tekst Rješenja klasa: 021-01/08-01/42, ur.br. 2107/01-01-08-1 prileži zapisniku i čini 
njegov sastvani dio) 
 
 2. Sa 16 glasova ZA  prihvaćen je Prijedlog i donijeto  
 R J E Š E N J E  
 o razrješenju Vladimira Paraščaka, potpredsjednika odbora za Statut, poslovnik I 
propise, i o imenovanju Tomislava Gelemanovića za potpredsjednika Odbora za Statut, 
poslovnik i propise. 
 (tekst Rješenja klasa: 021-01/08-01/44, ur.br. 2107/01-01-08-1 prileži zapisniku i čini 
njegov sastvani dio) 
 
 3. Sa 16 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
  R J E Š E N J E 
 o razrješenju Ivana Pavlića, člana Odbora za zaštitu okoliša i prostornog uređenja i o 
imenovanju Damira Lončarića, člana Odbora, za potpredsjednika Odbora za zaštitu okoliša i 
prostornog uređenja. 
 (tekst Rješenja klasa: 021-01/08-01/43, ur.br. 2107/01-01-08-1 prileži zapisniku i čini 
njegov sastvani dio) 
 
TOČKA 3. Prijedlog odluke o zaduživanju 
 
 Obrazloženje po navedenom Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika 
Branimir Manestar. 
 Ivan Pavlić daje primjedbu da je u Plan kapitalnih investicija trebalo uključiti i 
Hrvatske vode. 
 Predsjednik je dao Prijedlog odluke na glasovanje te je sa 13 glasova ZA 2 glasa 
PROTIV I JEDNIM suzdržanim glasom prihvaćen Prijedlog i donijeta  
 
 O D L U K A  
 o zaduživanju 
 (tekst Odluke klasa:400-01/08-01/85, ur.br.:2107/01-01-08-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastvani dio) 
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TOČKA 4. Prijedlog II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 
2008. godinu  

    a) Prijedlog II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 
2008. godinu – opći i posebni dio,  

    b) Prijedlog II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2008. 
godinu s projekcijom za 2009. i 2010.godinu 
               c) Prijedlog II. izmjene i dopune Odluke o projekciji proračunske 
potrošnje za 2009. i 2010. godinu 

    d) Prijedlog II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2008. godinu 
       e) Prijedlog  programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2008. godinu  
 
 Uvodnu riječ po Prijedlogu II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2008. 
godinu dao je gradonačelnik. 
 Predsjednik Gradskog vijeća pročitao je amandmane Gradskog poglavarstva kao  
predlagatelja i amandmane člana Gradskog vijeća Mirjane Vičević, a iste su članovi Gradskog 
vijeća dobila na klupe (amandmani su u privitku Zapisnika i čine njegov sastvani dio).  
 U diskusiji su učestvovali Ivan Pavlić, Ivica Kulentić, zamjenik gradonačelnika Ivica 
Malatestinić, Mirjana Vičević,  Vinko Lolić i  gradonačelnik Grada Crikvenice.  
 Nakon pauze gradonačelnik je obrazložio da se amandman Mirjane Vičević ne 
prihvaća, međutim slaže se sa prijedlogom revitalizacije poljoprivrede i agroturizma na 
području Grada Crikvenice, ali isključivo na području Grada, za koje se pojedine sklopljene 
ugovore mogu izdvojiti sredstva iz proračunske pričuve. Mirjana Vičević prihvatila je ovakvo 
obrazloženje te se za amandman nije glasovalo. Amandmani Gradskog poglavarstva postali su 
sastavni dio Prijedloga II. izmjena i dopuna Proračuna. 
 Prišlo se je glasovanju pojedinačno po aktima kako slijedi: 

 
a) Prijedlog II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2008. godinu – opći i 

posebni dio 
 
Sa 11 glasova ZA, 2 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog I donijete 

su 
II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2008. godinu  
( tekst II. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2008. godinu  klasa:400-

06/08-01/36, ur.br. 2107/01-01-08-4 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
    b) Prijedlog II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2008. godinu s 

projekcijom za 2009. i 2010.godinu 
 
Sa 11 glasova ZA, 2 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i donijete 

su 
 II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2008. godinu s projekcijom za 
2009. i 2010.godinu 

(tekst II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2008. godinu s projekcijom za 
2009. i 2010.godinu klasa:400-06/08-01/36, ur.br. 2107/01-01-08-5 prileži Zapisniku i čini 
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njegov sastavni dio) 
 

               c) Prijedlog II. izmjene i dopune Odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. 
i 2010. godinu 

 
Sa 11 glasova ZA, 2 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i donijete 

su 
 II. izmjene i dopune Odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. i 2010. 
godinu 

 (tekst II. izmjene i dopune Odluke o projekciji proračunske potrošnje za 2009. i 2010. 
godinu klasa:400-06/08-01/36, ur.br. 2107/01-01-08-6 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio) 
 
     d) Prijedlog II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2008. godinu 
 

Sa 11 glasova ZA, 2 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i donijete 
su 
 II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2008. godinu  

(tekst II. izmjene Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2008. 
godinu klasa:363-01/08-01/447, ur.br. 2107/01-01-08-1 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
       e) Prijedlog  programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2008. 
godinu  
 

Sa 11 glasova ZA, 2 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i donijet  
 

 Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2008. godinu  
(tekst Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2008. godinu 
klasa:363-01/08-01/444, ur.br. 2107/01-01-08-1 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 5. Informacija o ispravku Odluke o ukidanju statusa javnog dobra 
Klasa: 944-01/06-01/102, Ur.br:. 2107/01-01-06-5 od 14. prosinca 2006. 
godine  
 Informaciju o ispravku Odluke dala je Jasminka Citković.     . 
 Primjedbu na istu iznio je Ratko Đeneš iz razloga što se je na Gradskom vijeću već u 
dva navrata davalo primjedbe a u cilju osiguravanja prolaza. 
 U svezi obrazloženja te primjedbi Ratka Đeneša  predsjednik Gradskog vijeća 
predložio je da se za iduću sjednicu članovima Gradskog vijeća dostave zapisnici sa sjednica 
na kojima se je o predmetnoj čestici odlučivalo . 
 
Dovršeno u 9,00 sati. 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA    PREDSTOJNICA UREDA GRADA 
Dubravka Pobor     Melanija Milat-Ružić, dipl.iur. 
 
       PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
       Eduard Rippl, dipl.ing. 
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   STRUČNI REFERENT       PREDSTOJNICA 
ZA PRIPREMU SJEDNICA                 UREDA GRADA 
 
        Dubravka Pobor     Melanija Milat-Ružić,dip.prav. 


